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Abstract (en)
The invention relates to a stackable and nestable handling container (1). According to the invention, this container comprises support flaps (11)
which can occupy either a first stable active position, in which they are brought down over the opening of the container and can then receive a
super-adjacent container supported upon them, or a second stable inactive position, in which they extend outside the container. The container can
be equipped with a closure (10) comprising engagement hooks (21) which are capable of coming to lodge themselves under a rim (9) which the
container has on its upper part, this in both the active and inactive position of the flaps (11). The invention finds application in the production of
containers intended in particular for the packaging of pharmaceutical products. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à un bac (1) de manutention empilable et emboîtable. Selon l'invention, ce bac comprend des volets (11) d'appui pouvant
occuper soit une première position stable active dans laquelle ils sont rabattus par dessus l'ouverture du bac et peuvent a lors recevoir en appui
sur eux un bac surjacent, soit une seconde position stable non active dans laquelle ils s'étendent à l'extérieur du bac. Le bac peut être équipé d'un
couvercle (10) comprenant des crochets (21) d'engagement propre à venir se loger sous un rebord (9) que le bac présente à sa partie supérieure,
et ce tant en position active qu'inactive des volets (11). L'invention s'applique à la réalisation de bacs destinés notamment au conditionnement de
produits pharmaceutiques.
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